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 نکته فوق خفن :

 

 

 

 

 زمان حال ساده :

  

 

:کاربردها   

( به اعمال عادتی و تکراری اشاره می کند . 1  

که فعل مطرح شده هم اینک در حال انجام باشد یا نباشد بلکه فعل مطرح شده یک  عزیزان توجه کنید که در این حالت اهمیتی ندارد

.عمل عادتی است که به صورت تکراری انجام می گیرد. و به همین دلیل این زمان را به همراه قیود تکرار می آورند  

 

 

 

1. I go to church on Sundays  

2. She usually wakes up at 6 . 

3. I go to school every day 

4. He smokes  

5. . 

 

TIMES 

Always , never , occasionally )گاه گاهی( , often , sometimes , usually , seldom , 

rarely , scarcely )به ندرت( , at times )گاهی( , every )هر( , on Mondays (Sundays , …) 

, once , twice,                               (one , two , three, etc times a year) 
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. برای اشاره به قوانین علمی یا وقایع همیشه صادق به کار می رود2  

The earth goes around the sun 

In canada , most stores close at 6:00 p.m.  

 

9. می تواند به عملی که برای انجام شدن در آینده برنامه ریزی شده است اشاره کند و توجه داشته باشید که 

این برنامه ریزی معمولاً یک برنامه مشخص رسمی  بر طبق یک جدول زمانی است ) مثلًا امد و رفت مترو ، 

 قطار و...(

What time does the film begin ? 

The train leaves boston at 7:25. 

The football game starts at 8:00. 

 

توجه مهم : از حال ساده نمی توان برای اشاره به برنامه ریزی های شخصی برای انجام عملی در زمان آینده 

 استفاده کرد و در این مواقع از زمان حال استمراری استفاده می شود.

 We are meeting p.h.d NAJAFI tomorrow morning     درست 

We meet p.h.h NAJAFI tomorrow morning                   غلط 

 

. پس از کلمات ربطی زمانی که در زیر آمده اند اگر بلافاصله بخواهیم به زمان آینده اشاره کنیم ، می توانیم از زمان حال 4

. ساده استفاده کنیم  

 

When it stops raining , we’ll go out. 

:قید هایی که همرا حال ساده می آیند نکته خفن :   

چند  اتوجه داشته باشید که در این زمان قید های تکرار استفاده می شوند و قید های تکرار تک کلمه ای قبل از فعل اصلی و قید های تکرار دو ی

.کلمه ای در انتهای جمله می آیند  

I have never visited shiraz. 

He goes to school every day. 

 

 

When , while , as , until , as soon as 
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 زمان حال استمراری :

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 توجه تپل : 

گیرد و این تکرار زمان حال استمراری را می توان همراه با ................. به کار برد که در این حالت بیانگر عملی خواهد بود که به تکرار انجام می 

ست ، و همیشه در این حالت باید جمله مثبت باشد.باعث ایجاد ناراحتی شده ا  

She is always deleting my number. 

 

 گذشته ساده :
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 زمان گذشته استمراری :
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مان حال کامل :ز  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

:قید ها و نشانه های زمان حال کامل   
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( اگر طول زمان با ............ شروع شود انگاه از ............... استفاده نخواهد شد 1توجه تپل   

 

They have worked all night (for all night نه ) 

( عبارات .................................. ) از آن موقع که ( و ................................ )از آن 9توجه تپل 

.موقع تا به حال( می توانند با ماضی نقلی بیایند  

 

He had a car crash last year and has been off work since then ( or – ever since) 

( وجود قید نامشخص ................... در انتهای جمله :9  

 
I have met jack before. 

 

زمان حال کامل می باشد. ( وجود ترکیبات زیر نیز خود بیانگر استفاده از4  

 

 

 

 

 

همراه ................................. و نیز موارد مشابه باید از زمان حال کامل استفاده شود (5  

This is the first time I have driven a car. 

It’s the second time Mary has lost her passport. 

 

 

 

 

 

  

During the past 2 years  ) در طول 2 سال گذشته (     

In  a long time               ) به مدتی طولانی (    
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 زمان گذشته کامل :

 

 

 

 

 

 

 

 قیود و نشانه ها ی زمان  گذشته کامل :

 

 

 

1. When she had washed the dishes , she went to the bed. 

2. He had left the party before they served dinner. 

3. He left the party before they had served dinner 

4. After he had cleaned this room , he sat down to watch the film. 

 

 

( .............. )تا ( در فرمول های زیر بیانگر استفاده از زمان گذشته کامل می باشد.2  

 

 

 

 

 

I had read a lot of books by the end of last year. 

I had cleaned up my room by the time my brother came back. 

 

 

 

When , before , till , until , after , already 

                                  By + قید گذشته 

Past perfect +  

                                  By the time + جمله با زمان گذشته 
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:زمان آینده   

 

 

 

 

 

 تفاوت های میان ..................... و ..........................

: ( قصد به انجام عملی در زمان آینده9  

.لف ( اگر تصمیم در لحظه صحبت گرفته شود آنگاه از ................. استفاده خواهیم کردا  

Ariamehr : my bicycle has a flat tire . can you fix it for me ? 

Shahram : oh , is that so ? ok. I will fix it tomorrow. 

.ب( اگر تصمیم از قبل گرفته شده باشد آنگاه از ................... استفاده خواهیم کرد  

Ariamehr : my bicycle has a flat tire . can you fix it for me ? 

Shahram : yes I know. Your mother has already told me . I’m going to fix it tomorrow. 

:( پیش بینی عملی در زمان آینده 2  

 الف ( اگر پیش بینی بر اساس شواهد و قرائن باشد انگاه از .................. استفاده خواهیم کرد

Look at those black clouds ! it is going to rain. 

.مورد چیزی باشد آنگاه از ................... استفاده خواهیم کرد ب( اگر منظور از پیش بینی ، ابراز عقیده شخصی در  

I think sarina will like the present  you bought for him. 

 

( shall 

................ و در این کلمه همانند ................ رفتار می کند و لازم به توضیح است که فاعل آن فقط اول شخص می تواند باشد یعنی ........... و ...

.ستفاده می شودتقاضا برای راهنمایی ( ا –ضمن این کلمه از ................ کمتر رایج است و این کلمه برای مقاصد ) پیشنهاد دادن   

Shall we take a taxi? 

What shall I do next? 

Let’s go , shall we ? 

 


